Capricorn Project Press Release Proposal
Under the auspices of the Ministry of Petroleum and Mineral Resources
Capricorn Energy Concludes 2024–2025 Social Investment Project in Egypt’s Matrouh Governorate
Within the framework of the petroleum sector's social responsibility strategy and the close cooperation between the petroleum sector and civil society organizations to support Egyptian society, and in line with the Ministry of Petroleum and Mineral Resources' commitment to developing the areas where sector companies, Capricorn Energy Egypt, under the auspices of the Egyptian Ministry of Petroleum and Mineral Resources and in cooperation with EGPC, has successfully concluded its 2024–2025 Social Investment Project in the Matrouh Governorate. The initiative was carried out in collaboration with MIDTAP, Tharwa Petroleum, and the Orman Association, targeting the villages of El-Negila and Sidi Barrani, including Abu Milad, Abu Ghalila, and Abu Omeira.
Capricorn Energy Egypt has completed its 2024-2205 Social Investment Project in Matruh Governorate targeting villages of El-Negila and Sidi Barrani, including Abu Milad, Abu Ghalila, and Abu Omeira.
The project was executed in cooperation with Middle East Oil Tankage & Pipelines (MIDTAP), Tharwa Petroleum, and the Orman Association. It involved the construction of 25 home roofs and 80 rainwater harvesting wells to enhance access to clean water. The project also included the launch of 74 income-generating projects such as pigeon towers and goat farming as well as the deployment of 8 veterinary convoys to safeguard livestock health and local food security. 

The project aligns with the Ministry’s national strategy to promote sustainable development and improve the quality of life in communities adjacent to petroleum operations. Through this comprehensive initiative, Capricorn Energy has delivered real impact to over 1,300 residents and supported more than 6,000 livestock across the region.
Key Milestones Achieved Include:
· Construction of 80 rainwater harvesting wells, enhancing access to clean water
· Launch of 74 income-generating projects, such as pigeon towers and goat farming
· Deployment of 8 veterinary convoys, safeguarding livestock health and local food security
· Roofing of 25 homes, providing better shelter and living conditions for vulnerable families
This project is part of the Egyptian petroleum sector's drive to unify efforts in implementing social responsibility programs, contributing to improving the quality of life in areas surrounding company activities and strengthening effective partnerships between the government, the private sector, and civil society. The Ministry of Petroleum and Mineral Resources affirms its continued support for these development initiatives across the country, affirming the sector's role as a fundamental pillar in achieving integrated and sustainable development.




مقترح الخبر الصحفي لمشروع كابريكورن 
تحت رعاية وزارة البترول والثروة المعدنية

كابريكورن إنرجي بالتعاون مع شركتى ميدتاب وثروة للبترول تختتم مشروع الاستثمار الاجتماعي 2024-2025 في محافظة مطروح المصرية

في إطار استراتيجية المسؤولية الاجتماعية لقطاع البترول، والتعاون الوثيق بين قطاع البترول ومنظمات المجتمع المدني لدعم المجتمع المصري، وتماشيًا مع التزام وزارة البترول والثروة المعدنية بتنمية المناطق التي تعمل بها شركات القطاع، اختتمت شركة كابريكورن إنرجي مصر، تحت رعاية وزارة البترول والثروة المعدنية المصرية وبالتعاون مع الهيئة المصرية العامة للبترول، بنجاح مشروع الاستثمار الاجتماعي 2024-2025 في محافظة مطروح. وقد نُفذت المبادرة بالتعاون مع شركة ميدتاب وشركة ثروة للبترول وجمعية الأورمان، مستهدفةً قرى النجيلة وسيدي براني، بما في ذلك أبو ميلاد وأبو غليلة وأبو عميرة. ويتماشى المشروع مع الاستراتيجية الوطنية للوزارة لتعزيز التنمية المستدامة وتحسين نوعية الحياة في المجتمعات المجاورة لعمليات البترول. ومن خلال هذه المبادرة الشاملة، حققت كابريكورن إنرجي تأثيرًا حقيقيًا على أكثر من 1300 ساكن، ودعمت أكثر من 6000 رأس ماشية في جميع أنحاء المنطقة.

 التي تحققت ما يلي:
• إنشاء 80 بئرًا لحصاد مياه الأمطار، مما يعزز الوصول إلى المياه النظيفة.
• إطلاق 74 مشروعًا مدرًا للدخل، مثل أبراج الحمام وتربية الماعز.
• تسيير 8 قوافل بيطرية، مما يضمن صحة الماشية والأمن الغذائي المحلي.
• تسقيف 25 منزلًا، مما يوفر مأوىً وظروفًا معيشية أفضل للأسر المحتاجة.

ويأتي هذا المشروع ضمن توجه قطاع البترول المصري لتوحيد الجهود في تنفيذ برامج المسئولية المجتمعية، بما يسهم في تحسين جودة الحياة في المناطق المحيطة بأنشطة الشركات، ويعزز من الشراكة الفاعلة بين الحكومة والقطاع الخاص والمجتمع المدني.
وتؤكد وزارة البترول والثروة المعدنية استمرار دعمها لتلك المبادرات التنموية في مختلف أنحاء الجمهورية، تأكيدًا على دور القطاع كركيزة أساسية في تحقيق التنمية المتكاملة والمستدامة.
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